



Subject: National Awareness Campaign to Combat Bullying.

Dear Parents,

The Ministry of Education, in collaboration with the Ministry of Interior, has launched the **National Awareness Campaign to Combat Bullying (NAFE')** for the academic year 2025–2026.

This campaign aims to promote kindness, cooperation, respect, and awareness among students, while encouraging a safe and positive school environment free from negative behaviours.

As part of this national initiative, **Crown Private School** will organize an awareness day titled **“Together Against Bullying”** on **Wednesday, 5th November 2025**, as follows:

1. Dress Code:

Students are encouraged to wear the following colors to show unity against bullying:

Kindergarten (Pre-K to KG2): Orange – No to bullying... Yes, to Zayed's Values.

Grades 1 to 4: Brown – No to bullying... Yes, to acting according to our morals and values.

Grades 5 to 12 (Girls): Red – No to bullying... Our values do not allow it.

Grades 5 to 12 (Boys): Blue – No to bullying... Our values do not allow it.

2. Awareness Video:

Students will watch the campaign video in their classrooms.

<https://drive.google.com/file/d/1dljpkP2A2FzFFuFK2ij2pIm7opMoeTGr/view>

3. National Pledge:

We kindly request parents to participate in this voluntary national campaign by signing the electronic National Participation Pledge and helping your child sign it as well under your supervision. Sign the pledge by clicking on the link:

<https://survey.moi.gov.ae/ar/surveys/l/z7dpxfyimwt0>

We sincerely appreciate your cooperation and continued support in nurturing positive values and building a respectful and caring environment for all our students.

Yours Sincerely,

Dr. Kishor Pillai

K Pillai

Director/Principal

الموضوع: الحملة الوطنية التوعوية لمكافحة التنمر.

أولياء الأمور الأعزاء:

أطلقت وزارة التربية والتعليم بالتعاون مع وزارة الداخلية (الحملة الوطنية التوعوية لمكافحة التنمر) للعام الدراسي 2025-2026 تهدف الحملة إلى تشجيع الطلبة على المشاركة في أنشطة متنوعة وممتعة لنشر الوعي وتعزيز التعاون والطف والاحترام بين الجميع.

وذلك في إطار حرص الجهتين على تعزيز بيئة مدرسية آمنة ومحفزة خالية من الممارسات السلبية، ورفع مستوى الوعي بأثر التنمر النفسي والاجتماعي.

وفي هذا السياق، تنظم مدرسة كراون الخاصة يومًا توعويًا بعنوان (معًا ضد التنمر) ضمن فعاليات الحملة الوطنية في يوم الأربعاء الموافق 5 نوفمبر 2025 كما يلي:

1- سيرتدي الطلبة ألوانًا محددة دعمًا للوحدة ضد التنمر، وفقًا للتالي:

- مرحلة رياض الأطفال (من ما قبل الروضة حتى الروضة الثانية): اللون البرتقالي (لا للتنمر - نعم لأخلاق زايد).
- من الصف الأول حتى الصف الرابع: اللون البني (لا للتنمر- نعم للعمل وفق قيمنا وأخلاقنا).
- الصفوف من الخامس حتى الثاني عشر (بنات): اللون الأحمر(لا للتنمر.....قيمنا لا تسمح بذلك).
- الصفوف من الخامس حتى الثاني عشر (بنين): اللون الأزرق (لا للتنمر.....قيمنا لا تسمح بذلك).

2- سيتم عرض الفيديو التوعوي للحملة على الطلبة داخل الصفوف:

<https://drive.google.com/file/d/1dljpkP2A2FzFFuFK2ij2pIm7opMoeTGr/view>

كما نرجو من منكم المشاركة في هذه الحملة التطوعية الوطنية (نافع) من خلال الضغط على الرابط أدناه للتوقيع إلكترونيًا ثم مساعدة الطالب/ة على التوقيع أيضًا تحت إشراف ولي الأمر.

<https://survey.moi.gov.ae/ar/surveys/l/z7dpxfyimwt0>

نشكر لكم تعاونكم ودعمكم المستمر في غرس القيم الإيجابية وبناء بيئة مدرسية قائمة على الاحترام والرعاية لجميع طلبتنا.